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Referat planforum  

Tema: Kommunedelplan for Vinstra – planoppstart og planprogram 
 
Møtet ble avholdt på teams.  
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Gudrun C Laake gcl@banenor.no 
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Ingunn Høyvik ingunn.hoyvik@statsforvalteren.no 

Hilde M. Godager hilde.merete.godager@innlandetfylke.no 
Henriette Aasen henriette.aasen@innlandetfylke.no 
Kjell Erik Kristiansen kjell.erik.kristiansen@statsforvalteren.no 
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Tema Merknader/oppfølging 
1. Kommunen orienterer om 
planen 

Nord-Fron har varslet oppstart av kommunedelplan for 
Vinstra. 
 
Nord-Fron (Vinstra) er med i ATP-prosjekt sammen med 
Fylkeskommunen og Statens vegvesen. Det er her utarbeidet 
handlingsplan med tiltak for å utvikle Vinstra by. Nord-Fron ser 
nå et behov for en kommunedelplan for sentrumsområdet for 
å kunne forankre mer langsiktige tiltak.  
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2. Avklaringer - Viktig å se nærmere på sykkelveger 
 
- Gangbro over Lågen har vært diskutert tidligere. Det er ikke 
nevnt i planprogrammet, men vil være naturlig å se på i 
forbindelse med gang og sykkelveger.  
 
- Parkeringsplasser bør vurderes. Heller øke tilgjengelighet for 
gående og syklende.  
 
- Østsiden består av mye eldre reguleringsplaner, og ser 
spesielt behov for oppdatering av bestemmelser. 
Handelsstedet har flyttet på seg, og det er gjort flere 
prinsippvedtak for området i ettertid, for eksempel knyttet til 
boliger på bakkeplan. Det er behov for å oppdatere 
plangrunnlaget med tanke på den senere tids utvikling.  
 
- Det er en pågående skolestruktursak i kommunen. 
Lokalisering av skole og areal til denne kan også bli et tema i 
planen.  
 
- Bane NOR gjør oppmerksom på at de ikke har fått tilsendt 
varsel om oppstart og planprogram, og ber om å få tilsendt 
dette. 
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